
wspieranie badań nad etycznymi szczepionkami 

 

Pan Prezes Urzędu Rejestracji Produktów Leczniczych Wyrobów Medycznych i Produktów 

Biobójczych  

Szanowny Panie Prezesie, 

 

 W moim głębokim osobistym przekonananiu, zgodnym z nauczaniem Kościoła Katolickiego 

wykorzystywanie do testowania i produkcji szczepionek tkanek zabitych dzieci poczętych, 

stanowi przejaw współczesnego barbarzyństwa i obowiązkiem każdego człowieka jest 

protestowanie i pokojowe działanie na rzecz zmiany tej sytuacji. Warto pamiętać, że zawsze, 

można naprawić błędy i czynić Dobro. Uprzejmie proszę o przeprowadzenie rozpoznania 

rynku, i wspierania przez zakupy rządowe, zarówno etycznych szczepionek jaki i prac 

badawczych w kierunku ich pozyskania. Zaznaczam że chodzi mi o w pełni etyczne 

szczepionki, nie według standardów UE i WHO ale według rozeznania moralnego Kościoła 

Katolickiego i wielu ludzi dobrej woli, czyli takie do których testowania i produkcji nie 

używa się komórek pozyskanych z dzieci poczętych. Gorąco zachęcam do znalezienia 

nowych i rozwoju istniejących metod alternatywnych. Wśród nich warto wymienić 

pozyskanie komórek z krwi pępowinowej, oraz odzwierzęcych. Bardzo duże możliwości daje 

technologia wykorzystania gąbek oceanicznych. Proszę o informację, jakie działania zamierza 

Pan podjąć w celu wspierania produkcji w pełni etycznych szczepionek, oraz o ocenę 

przedstawionych i stosowanych obecnie metod produkcji w pełni etycznych szczepionek. Z 

wyrazami szacunku 
 


